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Geacht college, 
 
Afgelopen dinsdag 19 maart had voor de derde maal een bewonersbijeenkomst plaats over de 
locatiekeuze van de samen te voegen St. Jan Baptistschool en St. Jozefschool waar onder meer werd 
medegedeeld dat u zeer binnenkort het raadsvoorstel zult vaststellen zodat in de loop van april 
besluitvorming in de gemeenteraad kan plaatsvinden. In verband daarmee verzoeken wij u het 
onderstaande bij de besluitvorming te betrekken. 
 
In de loop van 2023 werd bekend dat de groene ruimte van het Huibregtseveld de beoogde locatie is 
om de nieuwe gecombineerde school te huisvesten. Anders dan je in deze tijd van inspraak en 
participatie zou mogen verwachten is onze wijkvereniging bij deze keuze op geen enkele manier 
betrokken geweest. Het enige dat de gemeente gedaan heeft is ons voorafgaand aan de eerste 
bewonersbijeenkomst van 9 november 2023 laten kennisnemen van de presentatie die die avond aan 
de bewoners is gedaan. Voor de bewonersbijeenkomsten zelf werden wij nimmer uitgenodigd, dat wij 
er toch aanwezig waren is omdat wij werden getipt door leden van onze vereniging die wel 
uitgenodigd werden.  
 
Hier lijkt sprake te zijn van een bestendige gedragslijn. Zo hebben wij nog steeds een nare smaak van 
de wijze waarop de gemeente is gekomen tot het aan EFY overdragen van het eigendom van het 
Deijlerhuis (wij werden daar als beherende organisatie achteraf mee geconfronteerd). Ook voor de 
bewonersbijeenkomst over de aanpassing van de routering van buslijn 43 i.v.m. faciliteren van de 
verlengde bussen ontvingen wij geen uitnodiging.  
Wij ervaren iedere keer weer opnieuw dat wij te laat of helemaal niet worden uitgenodigd en dat 
besluitvorming reeds heeft plaatsgevonden, terwijl in de verslaglegging door 
de gemeente doodleuk wordt vermeld dat wij bij een en ander betrokken zijn geweest. Wij zijn 
benieuwd hoe u zelf terugkijkt op deze wijze van (niet) communiceren en worden daarover graag 
schriftelijk geïnformeerd. 
 
Maar ook inhoudelijk zijn wij het niet eens met de keuze om de gefuseerde school te huisvesten op 
het Huibregtseveld. Het betreft een groen gebied met een open karakter dat blijkens het geldende 
bestemmings- c.q. omgevingsplan “cultureel erfgoed” als aanduiding heeft. Bovendien leidt het 
tezamen met het te realiseren gezondheidscentrum in de voormalige Jozefkerk, tot een forse 
toename van de verkeersdruk. Overigens ontbreekt nog nog veel informatie over het project 
Gezondheidscentrum en is er nog geen advies van de Veiligheidsregio en de Omgevingsdienst 
betreffende de externe veiligheid rond de hogedruk-gasleiding.  
Het bevreemdt ons dat ondanks dit alles de nieuwe school op het Huibregtseveld wordt gesitueerd. 
 
Naar onze mening is de huidige locatie van de St. Jozefschool een veel betere. Gesteld wordt dat de 
ruimte daar te klein is om de nieuwe school met een ruimtebehoefte van 1500m2 te vestigen maar 
wij zijn van mening dat huisvesting aldaar met enkele aanpassingen wel degelijk mogelijk is. Zo 
herinneren wij u er aan dat de Starrenburglaan in het kader van het wegcategoriseringsplan zal 
worden afgewaardeerd naar 30 km en wij pleiten er voor de geasfalteerde Starrenburglaan en de 
parallelweg langs de appartementen aan de overzijde van de St. Jozefschool samen te voegen, 
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zodanig dat voldoende ruimte ontstaat voor een nieuwe school. Omgevingsplan- en vergunning-
technisch lijkt dat ook een sneller bereikbare mogelijkheid. 
Dinsdagavond 19 maart jl. werden twee opties gepresenteerd, een ergens in het midden van het 
Huibregtseveld en een naast de gymzaal langs de Groeneveltlaan. De eerste optie legt een groter 
beslag op het open veld, de laatste optie is voor de nabije bewoners de slechtst scorende want werkt 
uitzicht belemmerend.  Mocht u in plaats van ten halve te keren liever ten hele dwalen en in plaats 
van voor de locatie St. Jozefschool tóch kiezen voor het Huibregtseveld, dan pleiten wij voor de plek 
in het midden van het gebied. De school is dan van meerdere kanten bereikbaar (Burmanlaan, Van 
Cranenburchlaan en Groeneveltlaan), er is dan een grotere afstand ten opzichte van de bestaande 
woonbebouwing en de huidige voetbalkooi is dan te integreren in de buitenruimte van de nieuwe 
school. 
 
Namens het bestuur van de Wijkgemeenschap Groot Deijleroord, 
 
Nico van Egmond, 
Voorzitter 
 


